
 
 
 

 
Visit to Monaco by PACE co-rapporteurs 
 
Strasbourg, 03.10.2008 – Pedro Agramunt (Spain, EPP/CD) and Leonid Slutsky (Russian 
Federation, SOC), co-rapporteurs of the Parliamentary Assembly of the Council of Europe 
(PACE) Monitoring Committee on Monaco, are to make a fact-finding visit to the Principality 
of Monaco from 6 to 8 October 2008, to report on the honouring of its obligations and 
commitments to the Council of Europe. 
 
They are scheduled to have discussions with, inter alia, HSH the Crown Prince, the 
President of the National Council, HE the Minister of State, the Director of Legal Services, 
the Public Prosecutor, the President of the Court of First Instance and representatives of the 
different political groups and of the trade union federation.  The co-rapporteurs will also 
meet the Mayor of Monaco, the municipal councillors and representatives of the media. 
 
 
 
Visite de co-rapporteurs de l’APCE à Monaco 
 
Strasbourg, 03.10.2008 – Pedro Agramunt (Espagne, PPE/DC) et Leonid Slutsky 
(Fédération de Russie, SOC), co-rapporteurs de la commission de suivi de l’Assemblée 
parlementaire du Conseil de l’Europe (APCE) pour Monaco, effectueront une visite 
d’information dans la Principauté du 6 au 8 octobre 2008, pour faire le point sur le respect 
des obligations et engagements de ce pays auprès du Conseil de l’Europe. 
 
Des entretiens sont prévus, notamment avec S.A.S. le Prince Souverain, le Président du 
Conseil National, S.E.M. le Ministre d’Etat, le Directeur des Services Judiciaires, le 
Procureur Général, la Présidente du Tribunal de Première Instance, ainsi qu’avec des 
représentants des différents groupes politiques et de l’Union des Syndicats. Les co-
rapporteurs rencontreront également le Maire de Monaco, les Conseillers communaux et 
des représentants des médias. 
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